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ПРОТОКОЛ № 1 от 2023-2024 г. 
 

 Днес, 25.11.2023 г. от 10 и 30 часа в зала 212 на СМГ се проведе разширено 

заседание на  Националната комисия по информатика (НКИ) при следния  

ДНЕВЕН РЕД 

 

1. Първа международна олимпиада по изкуствен интелект (IOAI) и ролята на 

НКИ в нея. 

2. Участие на България в международната отборна олимпиадата по информатика 

(IIOT) през 2024 година. 

 

По точка 1 председателят на комисията Илиян Йорданов запозна присъстващите с това, 

че се планира България да бъде домакин на първата международна олимпиада по 

изкуствен интелект (IOAI). В тази връзка трябва да се определи механисъм, по който да се 

изберат участниците в двата отбора. Според правилата към момента (черновата версия) в 

отборите може да се включват олимпийци по информатика, математика и лингвистика, 

предлага се решение българският отбор да включва двама информатици и двама 

лингвисти.  

 

По проблема се изказаха: 

• Ралица Войнова: Идеята е възникнала от факта, че България е организатор на 

първата олимпиада по информатика и на първата олимпиада по лингвистика.  

• Емил Келеведжиев: Смятам, че тази проблематика е по-близо до компетенциите на 

организаторите на УчИМИ. В тази комисия участват и представители на нашата 

общност. 

• Илиян Йорданов: Можем да мислим за избор измежду първите 20 от група А, 

класирани на националния кръг на НОИ. 

• Евгени Василев: Това е нова инициатива, която ще изиска ние да раздвоим хората 

си между информатиката и тази нова олимпиада. Смятам, че това няма да е добре 

за нашите състезания. От друга страна, не смятам, че е от нашата компетентност. 

• Емил Келеведжиев: Предлагам комисията за УчИМИ да прави подбора на 

националния отбор. 

• Стоян Капралов: Подкрепям предложението на Келеведжиев. 

• Ралица Войнова: Предлагам да се вземе решение да препоръчаме на г-н Александър 

Велинов да се обърне към ръководството на УчИМИ за съдействие по този 

проблем. 

 

След гласуване – предложението беше прието единодушно. 

 

По точка 2 от дневния ред председателят на комисията Илиян Йорданов запозна 

присъстващите, че тази година искаме да направим опит България да се включи в 

международната отборна олимпиадата по информатика (IIOT) и постави на обсъждане по 

каква методика да се избере кой отбор да участва. Доколкото към момента се знае, че е 

запланирано финалите да са в Сирия през май 2024 г., което вероятно ще означава, че тя 

ще се проведе онлайн. Повече информация за олимпиадата може да се намери на адрес 

https://iio.team. 

  

По поставения въпрос взеха отношение: 

https://iio.team/


2 

• Емил Келеведжиев: Предлагам с жребий да се определи училище, което да участва 

в тази олимпиада, тъй като по идея тя трябва за училищни отбори. 

• Димитър Добрев: смятам, че е добра идея да се организира състезание между 

училища в 2-3 рунда, за да се определи училището, което да представи България 

на Международната отборна олимпиадата по информатика. 

• Добрин Башев: Формирането на отборите трябва да се извърши след провеждането 

на националния кръг на НОИ, за да спазим регламента на олимпиадата и да не 

включваме наградени на нея състезатели в отбора. 

• Емил Келеведжиев: Предлагам да популяризираме идеята в студентската 

олимпиада по програмиране да се включат по-голям брой ученически отбори, за 

да могат да тренират. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 12 часа. 

 

 

25 ноември 2024 г. 

        Протоколчик:     

         /доц. д-р П. Христова/ 

 

        

Председател на Националната  

комисия по информатика: 

         / Илиян Йорданов/ 

 


